

# **MEDDELANDE**

**till deltagarna**

**Notice to competitors**

**Nr/No: 1**

**Tävling/Event: Rörviksdagen Sprint 2024**

**Tyvärr finns det risk att tävlingen kommer att behöva ställas in imorgon söndag. Vi bevakar situationen och kommer att ge nytt besked på hemsidan och sailarena söndag kl 7.15.**

**Givetvis vill vi segla och vi kommer att segla om vi bedömer att seglingarna kan genomföras på ett säkert sätt.**

**Väderprognosen hos bla SMHI och YR pekar på vindar på gränsen till vad många seglar klarar av. Tyvärr innehåller prognosen också risk för vindbyar långt över 20 m/s och även åska. Och under de förutsättningarna kommer vi inte att kunna släppa ut seglare.**

**Håll tummarna att det blir bättre! Nytt besked 7.15 imorgon.**

**// Claes - seglingsledare**

Anslaget/Posted at 2024-06-08

kl/h 12.45